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Skolestruktur for Håvik og Avaldsnes skoler

Uttalelse på høring fra vernetjenesten

Rådmannen legger fram sak om sammenslåing av Håvik og Avaldsnes skoler. En slik sak
h ar stor betydning for elever, foreldre, ansatte og lokalsamfunnet.
Vernetjenesten onsker au ttale seg med bakgrunn i betydning for ansatte ved en eventuell

sammenslåing.

Det er beskrevet at adminstrasjonsavdelingen har lu ftige og lyse kon torer .
Det er 24 arbeidsplasser for pedagoger, etter en sammenslåing vil det være behov for 26,2

pedagogstilling.
Hvor mange personer som skal fordeles på 26,2 årsverk står det ingenting om .
Det er ikke beskrevet hvordan organi seringen av arbeidsplasser skal løses.

Antallet pedagoger blir redu sert med 7,8 arsverk. Fra 34 til 26,2 stillin ger.
Antallet miljøarbeidere skal også redu seres fra 13,3 til 6,2 arsverk.
Vernetjenesten er bekymr et for konsekvensene av dette, da elevantallet ikke synker de første

årene.

Ansatte har deler av sin arbeidsdag uten dørs, og i all slags vær . De h ar derfor beh ov for

garderobe.
I virksomh eter med u ten dørsarbeid skal ansatte ha mulighet for atorke vått tøy og fottøy .
Dette blir ikke beskrevet i høringen .

På Avaldsnes skole står det oppført brakker. Det er meldt bekymring for om de skal brukes.
Hvis de vur deres brukt: Er de i forskriftsmessig og hensiktsmessig stand?

Det er flere punkt som må ivaretas i en eventuell sammenslåing som ikke er beskrevet i
høringen, som kan ha p åvirkning på innsparingsmulighetene.
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